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متن پرسش

بسم االله الرحمن الرحیم سلام االله علیکم: خجسته میلاد پر میمنت دوازدهمین گوهر گنجینه امامت و

ولایت، صاحب الامر، حضرت مهدی عجل االله تعالی فرجه الشریف مبارک باد. در حرم سید الکریم

حضرت عبدالعظیم حسنی دعاگویتان هستم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: با سلام. بنده نیز این ولادت عظیم را تبریک می گویم.آری! انتظار، نوعی فرار

از اکنونزدگی و بیآیندگی میباشد از آن جهت که انسان متوجه میشود در افق زندگی، خورشیدی در

حال طلوع است.

انتظار، با خودآگاهی نسبت به حقیقتِ تاریخیِ حضرت مهدی«عجلااللهتعالیفرجه» شروع میشود و

به دلآگاهی  که نوعی از شعور به سوی حقیقت و اُنسِ با ساحت وجود است؛ میرسد.

انتظار، موجب انفتاح ساحتِ وجود و نظر به گشایشی است در افق حیات بشری و ظرفیتی که

انسانها در خود به صورت نهفته دارند.

در انتظار، انسانها متوجهی ذات بشری میشوند که اصلِ اصلهای همهی بشریت و انسانیت است و

در چنین انتظاری، انسانها از اکنونهای بی فردا آزاد خواهند شد و به توحید که بقایی است در مأمنِ

حضور خداوند، نزدیک میشوند.

انتظار، باقیماندن در زندگی با حضرت مهدی «عجلااللهتعالیفرجه» است که ماورای گذشته و آینده در

واقعیترین بودن، انسانْ بودنِ خود را احساس و تجربه میکند و این است معنای حضورِ آخرالزمانیِ

انسان. موفق باشید.


